
 Protokół nr XLVIII/2023 
z Sesji Rady Miejskiej w Poniecu odbytej 28 czerwca 2023 roku w godz. 1000 -  1340 w Sali 

Gminnego Centrum Kultury w Poniecu. 

____________________________________________________________________ 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej  Jerzy  Kusz  o godzinie 1000 otworzył XLVIII Sesję Rady 

Miejskiej w Poniecu. Powitał radnych,  przybyłych gości oraz: 

   

• Burmistrza Ponieca Jacka Widyńskiego 

• Kierowników jednostek i zakładów budżetowych 

• Pracowników Urzędu Miejskiego     

• Zaproszonych Gości 

 

Listy obecności radnych i gości stanowią załączniki do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z listą obecności w sesji uczestniczy 

13 radnych,  co stanowi  kworum  pozwalające na  podejmowanie uchwał.  

 

Następnie przewodniczący obrad Jerzy Kusz stwierdził, że radni otrzymali porządek obrad  

sesji wraz z zaproszeniami na XLVIII Sesję i zwrócił się z pytaniem o uwagi do porządku obrad 

XLVIII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Rada Miejska w Poniecu przyjęła następujący porządek obrad XLVIII Sesji Rady Miejskiej: 

 

1. Otwarcie, 

2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu z 

działalności w okresie międzysesyjnym i realizacji uchwał podjętych na poprzedniej 

sesji, 

3. Interpelacje i zapytania radnych, 

4. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania. 

5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i 

sprawozdania z wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2022. 

6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z 

wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy 

Poniec na rok 2023, 

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec przeznaczonej na cele zabudowy 

mieszkaniowej, 
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10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w 

Poniecu 

11. Podjęcie uchwały przystąpienia do uchylenia zmiany planu ogólnego 

zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec, obejmującego działkę nr ewid. 14/9 

we wsi Sarbinowo, 

12. Podjęcie uchwały w sprawie  określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach znajdujących 

się na terenie gminy  Poniec,  

13. Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poniec na rok 2023. 

14. Przyjęcie protokołu z XLVII sesji Rady Miejskiej, 

15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, 

16. Wolne wnioski i zapytania, 

17. Zakończenie. 

 

 

Przystąpiono do omawiania poszczególnych punktów. 

 

Pkt 1. Otwarcie. 

 

Pkt 2. Sprawozdanie Burmistrza Ponieca i Przewodniczącego Rady Miejskiej w Poniecu                    

z działalności w okresie międzysesyjnym.  

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił sprawozdanie z działalności w okresie 

międzysesyjnym.  Informacja została przyjęta bez uwag.  

 

Pkt 3. Interpelacje i zapytania radnych.  

Nie zgłoszono 

 

Pkt 4.  Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania.  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Sekretarza Gminy Poniec Marcina Pazdaja                

o przedstawienie Raportu o Stanie Gminy Poniec. 

 

Sekretarz Gminy Marcin Pazdaj omówił szczegółowy Raport o Stanie Gminy Poniec. 

Przedstawił najważniejsze cele oraz programy działania na jakich opiera się funkcjonowanie 

gminy. Wypowiedź została uzupełniona prezentacją multimedialną. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował Sekretarzowi Gminy za przedstawienie 

Raportu i otwarł debatę nad przedstawionym tematem. 
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Radny Dariusz Kieliś stwierdził, że 2022 rok był trudny, ale wiele inwestycji udało się 

zrealizować i będzie wnioskował o udzielenie burmistrzowi wotum zaufania.  

 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że realizacja zadań takich jak oświata, sport, 

pomoc osobom starszym jest bardzo widoczna, ma duży wpływ na rozwój i gmina zmienia się 

nie do poznania. Podkreślił także zaangażowanie osobiste burmistrza w realizację zadań. 

 

 

Przewodniczący dokonał zamknięcia dyskusji i zwrócił się z prośbą do swego zastępcy o 

przedstawienie projektu uchwały w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum 

zaufania. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś odczytał stosowny projekt 

uchwały. 

 

Rada Miejska  w obecności 13 radnych w głosowaniu  jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLVIII/390/2023 

w sprawie udzielenia Burmistrzowi Ponieca wotum zaufania. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

 

Pkt 5. Podjęcie uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego 

i sprawozdania z wykonania budżetu gminy Poniec za rok 2022, 

Przewodniczący  Rady  Jerzy Kusz   stwierdził, że podjęcie  uchwały  o udzielenie 

absolutorium musi być poprzedzone uchwałą zatwierdzającą sprawozdanie finansowe gminy 

oraz sprawozdanie z wykonania budżetu gminy.  Procedura będzie przedstawiać się 

następująco : 

• przedstawienie sprawozdania finansowego i sprawozdania z wykonania budżetu gminy 

za 2022 rok, 

• opinia składu orzekającego RIO o przedłożonym sprawozdaniu z wykonania budżetu 

gminy, 

• opinia Komisji Rewizyjnej dot. wykonania budżetu za 2022 rok, 

• opinia składu orzekającego RIO o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Poniecu 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tego tytułu, 

• opinie stałych komisji Rady Miejskiej, 

• dyskusja nad przedłożonym sprawozdaniem z wykonania budżetu, 

• podjęcie uchwały w sprawie zatwierdzenia sprawozdania z wykonania budżetu oraz 

sprawozdania finansowego. 

 

Burmistrz Ponieca Jacek Widyński przedstawił szczegółowe sprawozdanie roczne z 

wykonania budżetu Gminy Poniec za rok 2022 z uwzględnieniem dochodów, wydatków oraz 
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realizacji najważniejszych zadań w 2022 roku. Budżet Gminy Poniec na 2022 rok został 

uchwalony na sesji Rady Miejskiej w Poniecu w dniu 17 grudnia 2021 r. uchwałą nr 

XXIX/253/2021 w sprawie uchwały budżetowej na 2022 rok. 

 

W ciągu roku z uwagi na zmiany w budżecie nastąpiły zmiany w zakresie realizacji budżetu – i 

tak na koniec roku -  budżet przedstawiał się następująco: 

1)zrealizowano dochody  w kwocie 51.102.918,92 zł  czyli plan dochodów został  wykonany 

w 96,02 % ; 

2)zrealizowano wydatki w kwocie 53.512.383,31 zł – czyli plan został wykonany w 92,50 %; 

3)planowany deficyt na koniec okresu sprawozdawczego stanowił kwotę  4.628.641,75 zł 

natomiast faktycznie wykonany czyli różnica między wykonanymi wydatkami i dochodami, to 

kwota 2.409.464,39 zł. W związku z faktem, że realnie osiągnięte przychody pomniejszone o 

rozchody stanowiły na koniec roku 2022  kwotę 3.499.464,39 zł. do dyspozycji Gminy 

pozostało 5.334.071,41 zł. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił swojego zastępcę o przedstawienie opinii 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy                         

za 2022 rok. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś przedstawił uchwałę Nr S0-9/0954/155/2023 

Składu Orzekającego Regionalnej Izby Obrachunkowej w  Poznaniu  z dnia  21 kwietnia 2023 

roku w sprawie wyrażenia opinii o  sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2022 rok 

wraz z informacją o stanie mienia Jednostki i objaśnieniami, która stanowi załącznik do 

protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz stwierdził, że zgodnie z ustawą o samorządzie gminnym 

sprawozdanie z wykonania budżetu i sprawozdanie finansowe za 2022 rok było szczegółowo 

analizowane na posiedzeniach Komisji Rewizyjnej, która wyraziła opinię o sprawozdaniu i 

sporządziła wniosek o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ponieca. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska poinformowała, że Komisja Rewizyjna 

Rady Miejskiej w Poniecu na swych posiedzeniach w dniach 5 i 12 maja br. przeanalizowała 

sprawozdanie roczne z wykonania budżetu Gminy Poniec za 2022 rok wraz z informacją o 

stanie mienia komunalnego Gminy Poniec wg stanu na dzień 31 grudnia 2022 roku.  

Przeanalizowała również opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Poznaniu o 

sprawozdaniu z wykonania budżetu Gminy Poniec. Rozpatrzyła sprawozdanie finansowe 

Gminy Poniec za rok ubiegły porównując stany kont syntetycznych z ewidencji księgowej 

budżetu z pozycjami wskazanymi w bilansie z wykonania budżetu jednostki samorządu 

terytorialnego nie stwierdzając niezgodności w badanym zakresie.  Komisja  w trakcie pracy 

nie dopatrzyła się żadnych uchybień i wnioskuje o zatwierdzenie rozpatrzonych sprawozdań.  
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił opinię składu orzekającego 

Regionalnej Izby Obrachunkowej o wniosku Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Poniecu w 

sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tytułu wykonania budżetu za rok 

2022. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poprosił przewodniczącego Komisji Rozwoju 

Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa,  zastępcę 

przewodniczącego Komisji Oświaty, Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i 

Obywatelskich oraz przewodniczącego komisji Skarg, Wniosków i Petycji o przedstawienie 

opinii komisji o sprawozdaniu z wykonaniu budżetu za 2022 rok.  

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Ewa Kończak poinformowała, że Komisja Oświaty, 

Kultury, Kultury Fizycznej, Zdrowia, Spraw Socjalnych i Obywatelskich na swym posiedzeniu 

w dniu 17 maja 2023 roku  zapoznała się ze sprawozdaniem rocznym z wykonania budżetu 

Gminy Poniec za 2022 rok. 

W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” pozytywną opinią byli wszyscy  członkowie obecni na 

komisji – 4 członków. 

 

Zastępca Przewodniczącego Komisji Marcin Stróżyński poinformował, że Komisja Rozwoju 

Gospodarczego, Gospodarki Komunalnej, Mieszkaniowej, Budżetu i Rolnictwa na swym 

posiedzeniu w dniu 10 maja 2023 roku zapoznała się ze sprawozdaniem rocznym z 

wykonania budżetu Gminy Poniec za 2022 rok. Komisja pozytywnie zaopiniowała  

sprawozdanie budżetu Gminy Poniec za 2022 rok. W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” 

pozytywną opinią  było  5 członków komisji – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

 

 

Przewodniczący Komisji Skarg, Wniosków i Petycji Tadeusz Twardy poinformował, że 

komisja na swym posiedzeniu w dniu 5 maja 2023 roku zapoznała się ze sprawozdaniem 

rocznym z wykonania budżetu Gminy Poniec za 2022 rok. Komisja pozytywnie zaopiniowała  

sprawozdanie budżetu Gminy Poniec za 2022 rok. W przeprowadzonym  głosowaniu  „za” 

pozytywną opinią  było  3 członków komisji – wszyscy obecni na posiedzeniu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz podziękował Przewodniczącej i członkom Komisji 

Rewizyjnej za wkład pracy przy sporządzeniu wniosku. Stwierdził, że wykonanie budżetu 

2022 roku jest prawidłowe dowodem czego jest opinia RIO i stanowiska Komisji stałych.  

 

Dokonał otwarcia dyskusji w tym temacie. 

 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś wyraził zadowolenie jeśli chodzi o dochody, 

pomimo tego, że osoby do 26 roku życia są zwolnione z podatku. Podkreślił zaangażowanie 

władz w rozbudowę bazy oświatowej oraz sportowej na terenie gminy. Istotne jest także 

wsparcie kultury oraz wszystkich grup wiekowych naszych mieszkańców.  
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji i zwrócił się z prośbą do swego 

zastępcy o przedstawienie projektu uchwały w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia 

sprawozdania finansowego,  sprawozdania z wykonania budżetu  gminy Poniec za rok 2022. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Miejskiej Dariusz Kieliś odczytał stosowny projekt 

uchwały. 

 

Rada Miejska  w obecności 13 radnych w głosowaniu  jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLVIII/391/2023 

w sprawie rozpatrzenia i zatwierdzenia sprawozdania finansowego i sprawozdania z 

wykonania budżetu  gminy Poniec za rok 2022. 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 6. Podjęcie uchwały w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z 

wykonania budżetu gminy za 2022 rok, 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy  Kusz poprosił o przedstawienie  wniosku Komisji Rewizyjnej o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Ponieca z tytułu wykonania budżetu Gminy Poniec za 

2022 rok. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Łucja Markowska przedstawiła Wysokiej Radzie wniosek 

Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium z tytułu wykonania budżetu Gminy Poniec za 

2022 rok, który stanowi załącznik do niniejszego protokołu.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy  Kusz otworzył dyskusję i stwierdził że gmina jest wysokim 

etapie rozwoju niemniej jednak są jeszcze pewne elementy, na które należy zwrócić uwagę, 

co związane jest oczywiście z budżetem gminy. Podkreślił także, że wszystkie elementy 

dotyczące budżetu zostały przedstawione, sprawozdanie z realizacji budżetu zostało 

zatwierdzone. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy  Kusz na zakończenie dodał, że dyskusja była dość obszerna przy 

poprzednich uchwałach zatem można przejść do odczytania projektu uchwały w sprawie 

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś odczytał projekt uchwały w sprawie  

udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 2022 rok. 
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Rada Miejska w obecności  13 radnych w głosowaniu jednomyślnie podjęła  

uchwałę nr XLVIII/392/2023 

w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Ponieca z wykonania budżetu gminy za 

2022 rok.   

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz zarządził 15 min przerwy. 

 

Posiedzenie opuściła radna Paulina Zielińska. 

 

Pkt 7. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr 

XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Poniec na lata 2023-2043, 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

 

Rada Miejska w obecności 12 radnych jednomyślnie podjęła 

uchwałę nr XLVIII/393/2023 

w sprawie zmian w uchwale Rady Miejskiej w Poniecu nr XLI/345/2022 z dnia 21 grudnia 

2022 r.  w sprawie uchwalenia Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Poniec na lata 

2023-2043, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 8. Podjęcie uchwały w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  

Gminy Poniec na rok 2023, 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Skarbnika Gminy o przedstawienie projektu 

uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Skarbnik Gminy Agnieszka Minicka przedstawiła projekt uchwały wraz                                       

z uzasadnieniem w przedmiotowej sprawie.  
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Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

  

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał zamknięcia dyskusji, a Zastępca Przewodniczącego 

Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w przedmiotowej sprawie. 

                                                                                            

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVIII/394/2023 

w sprawie zmian w uchwale w sprawie uchwały budżetowej  Gminy Poniec na rok 2023 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w 

Poniecu, stanowiącej własność Gminy Poniec przeznaczonej na cele zabudowy 

mieszkaniowej, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Krystiana Juśkiewicza o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Krystian Juśkiewicz przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz. Poprosił swego zastępcę o przedstawienie projektu 

uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

                                                                                              

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVIII/395/2023 

w sprawie sprzedaży nieruchomości niezabudowanej położonej w Poniecu, stanowiącej 

własność Gminy Poniec przeznaczonej na cele zabudowy mieszkaniowej, 

Uchwała stanowi załącznik do protokołu. 

 

Pkt 10. Podjęcie uchwały w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania 

członków Zespołu Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w 

Poniecu 
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Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Kierownika OPS Hannę Konieczną o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Kierownik OPS Hanna Konieczna przedstawiła projekt uchwały wraz z uzasadnieniem w 

przedmiotowej sprawie.  

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz dokonał otwarcia  dyskusji, w której radni nie zgłosili uwag. 

Poinformował, że temat był szczegółowo omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji na 

którym radnym zostały udzielone wyczerpujące wyjaśnienia na zgłoszone zapytania. 

 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił  projekt  uchwały w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVIII/396/2023 

w sprawie trybu i sposobu powoływania oraz odwoływania członków Zespołu 

Interdyscyplinarnego ds. Przeciwdziałania Przemocy Domowej w Poniecu Uchwała stanowi 

załącznik do protokołu. 

 

Pkt 11. Podjęcie uchwały w sprawie przystąpienia do uchylenia zmiany planu ogólnego 

zagospodarowania przestrzennego gminy Poniec, obejmującego działkę nr ewid. 14/9 we 

wsi Sarbinowo, 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVIII/397/2023  

w sprawie przystąpienia do uchylenia zmiany planu ogólnego zagospodarowania 

przestrzennego gminy Poniec, obejmującego działkę nr ewid. 14/9 we wsi Sarbinowo, 
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Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 12.  Podjęcie uchwały w sprawie  określenia zasad udzielania dotacji na prace 

konserwatorskie, restauratorskie lub roboty budowlane przy zabytkach znajdujących się 

na terenie gminy  Poniec, 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Daniela Zborowskiego o 

przedstawienie projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Daniel Zborowski przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 

 

Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVIII/398/2023  

w sprawie  określenia zasad udzielania dotacji na prace konserwatorskie, restauratorskie 

lub roboty budowlane przy zabytkach znajdujących się na terenie gminy  Poniec, 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

Pkt 13.  Podjęcie uchwały w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Poniec na rok 2023. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz poprosił Inspektora UM Łukasza Białka o przedstawienie 

projektu uchwały wraz z uzasadnieniem w przedmiotowej  sprawie. 

 

Inspektor UM Łukasz Białek przedstawił projekt uchwały wraz z uzasadnieniem. 

 

Przewodniczący Rady Jerzy Kusz dokonał otwarcia dyskusji nad przedstawionym  projektem 

uchwały.  W trakcie dyskusji radni nie zgłosili uwag do przedstawionego tematu, który był  

omawiany na wspólnym posiedzeniu komisji. 

 

Przewodniczący obrad Jerzy Kusz  dokonał zamknięcia dyskusji. Poprosił swego zastępcę                 

o przedstawienie projektu uchwały. 
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Zastępca Przewodniczącego Rady Dariusz Kieliś przedstawił projekt uchwał w 

przedmiotowej sprawie. 

         

Rada Miejska w obecności 12 radnych  jednomyślnie  podjęła 

uchwałę nr XLVIII/399/2023  

w sprawie programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności 

zwierząt na terenie Gminy Poniec na rok 2023. 

Uchwały stanowią załączniki do protokołu. 

 

 

Pkt 14. Przyjęcie protokołu z XLVII Sesji Rady Miejskiej  

Przewodniczący Rady Miejskiej Jerzy Kusz poinformował, że zgodnie z  paragrafem 38  

Statutu Gminy Poniec do biura Rady nie wpłynęły uwagi do protokołu z XLVII Sesji Rady 

Miejskiej. Rada Miejska w obecności 12 radnych w głosowaniu jednomyślnie przyjęła 

protokół z XLVII Sesji Rady Miejskiej.  

 

Pkt  15. Odpowiedzi na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach. 

Wpłynęła odpowiedź na interpelację Przewodniczącego rady Jerzego Kusza, który nie jest 

usatysfakcjonowany odpowiedzią i poprosi Starostę o kopię protokołu z posiedzenia Komisji 

Bezpieczeństwa ruchu Drogowego.  

 

Pkt  16. Wolne wnioski i zapytania. 

Zastępca Przewodniczącego Dariusz Kieliś zgłosił uwagę w sprawie koszenia rowów przy 
drogach powiatowych oraz naprawy dziur w drogach powiatowych. 
 
 
Pkt 17. Zakończenie. 

 

Przewodniczący Rady  Jerzy Kusz  w związku z wyczerpaniem porządku obrad podziękował 

radnym i gościom za uczestnictwo w XLVIII Sesji Rady Miejskiej i o godz. 1340 dokonał 

zamknięcia obrad Sesji.   

 

 

 

 

 

  Protokółował                                                                                    Przewodniczący Rady 
  Marcin Pazdaj          Jerzy Kusz 


